
jednotlivé problémy - náměty z 

VF sdělené občany (viz 

závěrečná zpráva VF)

návrh řešení ÚMČ Praha 21- popis kdo bude 

problém řešit 

kontrolní 

termín

odpovědnost 

MAJETEK A INVESTICE, garant 

vedoucí OMI pí Beroušková, 

vedoucí VHČ p. Zeman

Snížit hlavní silnici, vybudovat 

chodníky.

Niveletu na Starokolínské budeme snižovat v 

rámci stavební úpravy křižovakty 

Starokolínská-Staroújezdská-Staroklánovická. 

Dále dojde ke snížení nivelety na 

Českobrodské při křížení s komunikací 

Mladých Běchovic. Jedná se o velice finančně 

nákladnou akci.

TSK, OD 

MHMP; 

prosazovat věc 

musí SSÚ 

OŽPD, komise 

dopravy MČ 

Praha 21 a 

samospráva při 

zajištění finan. 

Prostředků

Hlavní: 

30.12.2012

Hlavní: TSK, investor 

stavby

 Udělat podél hlavní komunikace 

kanalizaci, poté zelené pásy a 

chodníky.

Vybudování kanalizačního přivadeče na hlavní 

je časově i finančně naročná akce. Opravit, 

vybudovat chodníky podél hlavní, zatrubnit 

proupustky lze částečně v rámci akce 

vybudování izolační zeleně na hlavní.

HMP, OMI; OD 

MHMP; MČ 

Praha 21

30.06.2012 - 

kanalizace na 

hlavní

Ing.Frohlich, fa 

Čermák a Hrachovec - 

kanalizace na hlavní

                      Řešení výstupů z veřejného fóra dne 18. ledna 2012 



Sítě ze zeleného pásu, stromy podél 

silnic.

Pokud se jedná o místní komunikace v Ú/L 

spíše bych se přikláněla k budování chodníků 

pro pěší; zelené pásy budovat tam, kde 

nebudou cyklostezky, obytné zóny, aj. Stromy 

lze vysazovat v místech, kde nevedou sítě. Při 

přípravě projektů uvádění komunikací do 

trvalého povrchu je uplatňováno v maximální 

míře.

OMI a OŽPD 

ÚMČ P21

OŽPD

Aromaty z obce (benzínka v obci 

nikdy více, vypudit).

V rámci místní a věcné příslušnosti projednává 

OŽPD příp. nezákonná jednání

OŽPD

Chybí nájezdy na chodníky pro 

handicapované, doplnit na stávající.

Akci je třeba zajistit projektově, stavebně, 

finančně

vlastníci, resp. 

správci 

komunikací/cho

dníků - TSK, 

OMI ÚMČ P21

OŽPD

Obchvat, obchvat, obchvat. Příslušné stavební úřady - HMP- MD ČR, 

příslušná ministertva - zdravotnictví, atd.

OSÚ, 

ministertva, 

HMP, resp. 

MHMP

30.6.2012 OSÚ ÚMČ Praha 21 - 

pí Ing.Kopecká - info 

k územnímu řízení - 

přeložka RI/12

Odstranit „kokošku“ – nelze 

vyzvedávat děti ze školy pro 

nedostatek parkovacích míst.

Jedná se nové dopravní řešení celé oblasti - 

Polesná -Čentická, vč. vybudování nového 

parkoviště 

TSK, OD 

MHMP, HMP, 

OMI, SSÚ 

OŽPD



Minimalizovat výjimky rozbíjející 

charakter zástavby obce (3 m odstup 

apod.).

Důsledné uplatňování ochrany v rámci řízení 

podle stavebního zákona.

KÚR, vedení 

MČ, OMI

Vedení MČ

Stav místních komunikací (díry). Opravováno v rámci finančních možností. Je 

uzavřena rámcová smlouva s dodavateli, kteří 

byli vybráni na základě výběrového řízení.

OMI ÚMČ 

Praha 21

30.6.2012 ved. odboru majetku a 

investic

Zimní údržba. Probíhá v souladu s Plánem zimní údržby, 

který byl schválen RMČ. Úklid chodníků 

zajišťuje odbor VHČ, správy bytů a údržby a 

úklid vozovek Odbor majetku a investic 

prostřednictvím smluvního dodavatele.

Odbor VHČ, 

správy bytů a 

údržby a OMI 

ÚMČ Praha 21

ved. odboru majetku a 

investic a odboru 

VHČ, správy bytů a 

údržby

Více cyklostezek. Bude řešeno v rámci přípravy dopravního 

generelu, realizace záviší na množství 

finančních prostředků

Podsekce 

komise dopravy 

MČ Praha 21

vedoucí  Podsekce 

komise dopravy MČ 

Praha 21

Kácovská – po uložení kanalizace 

nedávno fa Čermák a Hrachovec do 

původního stavu (soukromá investice 

zničena).

Neznám podrobnosti, doporučuji řešit s 

investorem, fa Čermák a Hrachovec

Kontaktovat 

stavbyvedoucíh

o pana 

Ing.Frohlicha či 

p.Ing.Adámka, 

spol. Zavos, 

s.r.o.



Špatný povrch komunikace + silná 

doprava (Oplanská, Druhanická).

Řešeno v rámci finančních možností 

opravami. Bude řešit dopravní generel, ze 

kterého vyplynou priority pro uvádění do 

trvalých povrchů.

OMI a OŽPD 

ÚMČ P21, 

RMČ Praha 21, 

Dopravní 

komise, OMI 

MHMP

ved. odboru majetku a 

investic - opravy, 

rekonstrukce do 

trvalého povrchu OMI 

MHMP

Lišická, zátarasy u policie. Dočasné dopravní řešení - bezpečné vyložení a 

naložení dětí u školky

Bude 

odstraněno, jak 

budou 

postupovat 

práce 

kanalizačním 

přivaděči 

30.6.2012 V.Kozáková, SSÚ, 

Ing.Frohlich, Č+H; 

Chotěnovská – hustota dopravy, 

opravit komunikaci na výjezdu na 

Staroklánovickou.

Připravuje se omezení průjezdnosti oblasti. 

Oprava proběhne v rámci ročních oprav po 

zimním obodbí.

Dopravní 

komise, OMI 

ÚMČ (opravy)

30.6.2012 vedoucí dopravní 

komise, ved. odboru 

majetku a investic 

(opravy)

Živonínská ul. – nejsou nájezdy na 

chodníky pro kočárky, 

handicapované.

Nutno řešit stavebně - projekt, finance na 

provedení

OMI ÚMČ, 

OMI MHMP (u 

nově 

budovaných)

31.12.2013 ved. odboru majetku a 

investic

Ul. Lukovská v zimě – napadne-li 

sníh, jsme jak na ztracené vatě.

Od zimního období 2011/2012 roku byla ul 

Lukovská také zařazena do zimní údržby (II. 

Pořadí).

Odbor investic a 

majetku ÚMČ 

Praha 21

30.6.2012 ved. odboru majetku a 

investic



Služby pro občany – čistírna oděvů, 

opravna obuvi.

Otázka poptávky a nabídky v rámci 

soukromého sektoru.

soukromý sektor soukromý sektor

Domanovická – špatný stav 

komunikace.

V rámci oprav po zimním období proběhne 

oprava. Konečné řešení špatného stavu 

vozovky je až po rekonstrukci do trvalého 

povrchu.

OMI ÚMČ 

Praha 21, RMČ 

Praha 21, OMI 

MHMP 

ved. odboru majetku a 

investic

Nedostatek chodníků. Řešit v rámci dopravního generelu a v rámci 

uvádění komunikací do trvalého povrchu.

Dopravní 

komise, OMI 

ÚMČ 

vedoucí Dopravní 

komise, RMČ Praha 

21, vedoucí odboru 

majetku a investic

Budčická – povrch vozovky. V rámci oprav po zimním období proběhne 

oprava. Konečné řešení špatného stavu 

vozovky je až po rekonstrukci do trvalého 

povrchu.

OMI ÚMČ 

Praha 21, RMČ 

Praha 21, OMI 

MHMP 

ved. odboru majetku a 

investic

Poříčská – náledí, sníh. Od zimního období 2011/2012 roku byla ul. 

Poříčská také zařazena do zimní údržby (II. 

Pořadí).

Odbor investic a 

majetku ÚMČ 

Praha 21

30.6.2012 ved. odboru majetku a 

investic

Oplanská – není odvodnění, sítě 

v zeleném pásu, nedodržena uliční 

čára a výška terénu.

Komunikace je před rekonstrukcí. Platné 

stavební povolení.

OMI MHMP OMI MHMP

Hulická – málo parkovacích míst. Řešit v rámci dopravního generelu Dopravní 

komise

ved. Dopravní komise



Špatné provedení oprav vozovky, kdo 

přebírá provedené práce.

Nutno zpřísnit kontrolu v rámci přebírání OMI ÚMČ technik OMI

Kanalizace a její dokončení. Stavba kanalizačního přivaděče je závislá na 

rozpočtu HMP a MČ Praha 21. Zatím je zvl. 

užívání komunikace do konce června 2012.

HMP OMI. 30.6.2012 V.Kozáková - info z 

hlediska 

vodoprávního a jako 

SSÚ - info ke zvl. 

užívání komunikací

Kanalizace Novosibřinská, 7 – 

12/2011 provádění kanalizace včetně 

povrchu, leden 2012 opětovné 

rozkopání na stejném místě.

Nejedná se o plýtvání fin. prostředky, 

probíhají kontrolní dny stavby, veškeré 

stavební kroky jsou stavbyvedoucím 

p.Ing.Frohlichem a p.Ing.Adámkem, spol. 

ZAVOS, s.r.o. sdělovány.

HMP, OMI 30.6.2012 p.Ing.Frohlich, Č+H - 

srtavbyvedoucí a 

Ing.A.Adámek, fa 

Zavos,s.r.o. - 

zastupuje OMI HMP

Kanalizace se provádí horním 

způsobem. To je zbytečně drahé. Vidí 

to opravdu každý.

Způsob provádění stavby byl řešen a 

stavenoven ve stavebním povolení, byl rovněž 

předmětem veřejné soutěže na provedení 

stavby. Změny ve způsobu provádění jsou 

vyvolány geologickými podmínkami.

ZAVOS s. r.o. 

zastupce 

investora 

MHMP

OMI MHMP



Kanalizace Chmelická + silná 

doprava, kanalizace Novosibřinská.

Věc bude řešena dočasně - osazením 

dočasného dopravního značení po dobu stavby 

kanalizace, následně i trvale

Investor - 

Čermák a 

Hrachovec, a.s., 

OMI ÚMČ 

Praha 21 a SSÚ 

OŽPD

30.6.2012 Ing.Frohlich, Č+H, 

V.Kozáková, SSÚ, 

Dr.Beroušková - Omi

Kojická – povrch, neexistence 

chodníků.

V rámci oprav po zimním období proběhne 

oprava. Konečné řešení špatného stavu 

vozovky a vyřešení chodníků  je až 

rekonstrukcí do trvalého povrchu.

OMI ÚMČ 

Praha 21, RMČ 

Praha 21, OMI 

MHMP 

ved. odboru majetku a 

investic

Zalešanská – neexistence chodníků – 

méně bezpečné pro děti.

Chodníky budou vybudovány v rámci 

rekonstrukce komunikace do trvalého povrchu.

OMI ÚMČ 

Praha 21, RMČ 

Praha 21, OMI 

MHMP 

ved. odboru majetku a 

investic

Rozšiřující se výstavba a 

nerealizovaná vybavenost 

infrastrukturou.

Řešit v rámci územních řízení finančním 

zapojením věších investorů.

KÚR, vedení 

MČ, OMI

Vedení MČ

Přílišná zastavěnost, stavební 

výjimky, neúcta k zeleni a veřejnému 

prostoru.

Důsledné uplatňování ochrany v rámci řízení 

podle stavebního zákona.

KÚR, vedení 

MČ, OMI

Vedení MČ

Brzická – stav povrchu, ul. není ve 

vlastnictví MČ, proto nám nebylo 

umožněno zavedení plynu do domu.

Nutno řešit na úrovni občansko-právní. soukromý 

majetek

vlastník

Rozbitá silnice po opravě kanalizace 

od zastávky Blatov.

Je připravován projekt uvedení komunikace do 

trvalého povrchu, je zajišťováno finančncí 

krytí

OMI MHMP OMI MHMP



Sudějovická – zanedbané dětské 

hřiště.

Není ve vlastnictví MČ. Nutno dořešit 

majetkové vztahy.

OS Maminy, 

Sokol, MČ 

Praha 21

OS Maminy, Sokol, 

MČ Praha 21

Přetížený hlavní tah, nivalita. Jsou vedena jednání o odklonění nákladní 

dopravy. Snížení nivelety je finančně velmi 

náročné a velmi těžko reliazovatelné vzhledem 

k dopravní situaci

TSK, OD 

MHMP; 

prosazovat věc 

musí SSÚ 

OŽPD, komise 

dopravy MČ 

Praha 21 a 

samospráva při 

zajištění finan. 

Prostředků

Vedení MČ

Výstavba na výjimky. Důsledné uplatňování ochrany v rámci řízení 

podle stavebního zákona.

KÚR, vedení 

MČ, OMI

Vedení MČ

Hrádková – povrch vozovky, úklid 

sněhu.

Opravy jsou prováděny v rámci finančních 

možností. V roce2011 byl schválen plán zimní 

údržby a uzavřena nová smlouva na údržbu 

vozovek. Vzhledem k častému nedovolenému 

zasypávání škarp před jednotivými dochází k 

porušení systému odvádění vody. Je řešeno dle 

finančních možností na nejproblematičtějších 

místech.

OMI ÚMČ vedoucí odboru 

majetku a investic

Škarpy podél silnice. Není uvedeno místo. Škarpy jsou řešeny na 

nejproblematičtějších místech dle finančních 

možností.

OMI ÚMČ vedoucí odboru 

majetku a investic



Hrádková – kvalita silnice + opravy V rámci oprav po zimním období proběhne 

oprava. Konečné řešení špatného stavu 

vozovky a vyřešení chodníků  je až 

rekonstrukcí do trvalého povrchu.

OMI ÚMČ vedoucí odboru 

majetku a investic

Chmelická – prašnost, nejsou 

chodníky.

V rámci oprav po zimním období proběhne 

oprava. Konečné řešení špatného stavu 

vozovky a vyřešení chodníků  je až 

rekonstrukcí do trvalého povrchu.

OMI ÚMČ vedoucí odboru 

majetku a investic

Zimní údržba. Probíhá v souladu s Plánem zimní údržby, 

který byl schválen RMČ. K dispozici na 

webových stránkách MČ.

Odbor VHČ, 

správy bytů a 

údržby a OMI 

ÚMČ Praha 21

ved. odboru majetku a 

investic a odboru 

VHČ, správy bytů a 

údržby

Omezit výstavbu. Uplatňovat v rámci přípravy nového územního 

plánu.

KÚR, vedení 

MČ, OMI

vedení MČ

Kýnická – stav silnic. V rámci oprav po zimním období proběhne 

oprava. Konečné řešení špatného stavu 

vozovky a vyřešení chodníků  je až 

rekonstrukcí do trvalého povrchu.

OMI ÚMČ vedoucí odboru 

majetku a investic

Ctiněveská – chybí orientační čísla. V minulých letech zavrženo jako nákladné 

opatření. Je možné ralizovat za předpokladu 

dostatečných finančních prostředků. Zkoumat 

cestu, zda lze takové opatření nařídit na nákldy 

majitelů nemovitostí. 

OMI - Rada pí Péterová - Rada 

MČ



Nové části ulic navazující na stávající 

nepojmenovávat nově, ale využít 

názvů stávajících ulic.

Řeší komise MHMP. MHMP

Kvalita silnice u parku Blatov včetně 

úpravy průjezdu touto ulicí – návrh 

slepé ulice, popř. retardéry.

V současné době zde probíhá stavba dešťové 

kanalizace, byla dokončena rekonstrukce plyn. 

vedení a dokončena stavba kanalizace. Mělo 

by se jednat o obytnou zónu, je připravován 

projekt.

HMP OMI, 

OMI ÚMČ P21 

a SSÚ OŽPD

OMI MHMP

DOPRAVA, garant vedoucí OŽPD 

pí Kozáková

Obnovit autobus 109 alespoň na 

Jarov.

Probíhají jednání se zástupci spol. ROPID a 

starostou MČ P21.

Ropid 30.6.2012 V.Kozáková, SSÚ + 

starosta

Vyloučit TIR z průjezdu obcí. Probíhají jednání s náměstkem primátora 

p.J.Noskem a vedením odboru dopravy 

MHMP

OD MHMP 30.6.20012 V.Kozáková, SSÚ + 

starosta, 

p.Ing.M.Hájek, 

předseda DK

Přizpůsobit jízdní řády nejen 

mikrobusu 260 vlakům i z Kolína 

(odjezdy, příjezdy) a prodloužit 

dobu, kdy jezdí do večera.

Jedná se o řešení, které spadá do kompetence 

ROPIDu.

Ropid 30.6.2012 V. Kozáková, SSÚ + 

starosta

Zastávku před školou pro odvoz dětí 

ze školy.

Je zřízena zastávka BUS v Čentické u ZŠ OMI ÚMČ P21 

a SSÚ OŽPD

Splněno



Obnovit jednání o obchvatu. Není dokončeno územní řízení. přísl. odbor 

stavební úřad

30.6.2012 Info o průběhu 

územního řízení - 

p.Ing.H.Kopecká, 

OSÚ

Zajistit MHD i pro oblast za Penny 

(Donínská a dál) + přes zastávku 

Blatov.

Rozšíření minibusu se plánuje; zatím se 

vyhodnocuje současná minibusová linka a její 

dopravní vytížení

Ropid, SSÚ 

OŽPD, dopravní 

komise

Nejpozději 

30.6.2012

Ropid

Výměna autobusu č. 109 za č. 163 – 

jen z Dolních Počernic.

Věc řešena i posledním zasedání ZMČ P21, 

info pana J.Slezáka, místostarosty

Ropid, 

samospráva MČ 

P21

Průběžná 

jednání

Ropid

Zajistit MHD k poště. Bude vybudována nová autobusová zastávka. OSÚ, OMI a 

SSÚ ÚMČ P21, 

dopravní 

komise MČ P21

30.6.2012 Info Dr.Beroušková, 

V.Kozáková

Zpomalení dopravy (auta) v celém 

úseku obce (50 km).

Pokud není stanovena rychlost nižší, je 

povolena nejvyšší možná rychlost 50 km/h

Na místních 

komunikacích 

SSÚ OŽPD, 

jinak OD 

MHMP.

Je stanovena

Kolik doplácí obec na provoz MHD 

č. 260.

MČ P21 nedoplácí žádné fin. prostředky na 

provoz této linky

Ropid Bez finan. nároků na 

náš rozpočet

Kdo rozhodl o zrušení autobusu č. 

109.

Návrhy optimalizace dopravy byly projednány 

spol. Ropid se samosprávou MČ P21, 

rozhodnutí jsou věcí pouze spol. ROPID.

Samospráva, 

ROPID



Kdo povolil zrušení parkovacích 

míst u školy.

Nejednalo se o parkovací místa, jedná se o 

lesní pozemek, čili o nezákonné parkování v 

lese.

Jednalo se o 

nezákonné 

jednání, žádné 

povolení se 

nerušilo. SSÚ 

OŽPD

Nedošlo k rušení 

park.ovacích míst

Optimalizovat řízení křižovatky 

v Běchovicích.

Jedná se o kompetenci TSK HMP, MČ Praha - 

Běchovice

TSK, MČ Praha 

- Běchovice

30.6.2012 Ing.O.Martan, starosta 

Běchovic

Posunutí stanice MHD – Újezd nad 

Lesy směr Běchovice směrem na 

východ ke křižovatce.

Zastávka BUS Újezd nad Lesy bude muset být 

nově řešena v rámci platných norem a v rámci 

rekonstrukce křižovatky na hlavní

TSK, ROPID, 

Dopravní 

podnik 

hl.m.Prahy, 

příslušné 

stavební úřady

30.6.2012 Průběžné info odbor 

stavební úřad ÚMČ 

P21; TSK - 

zafinancování akce

Ul. Čentická = škola, park – jízda na 

kole v protisměru – jednosměrná 

ulice.

Je vypracován projekt / studie na řešení zóny 

30 a musí se ještě řešit šíře komunikace tak, 

aby se tam vešel pruh pro jízdu na kole v 

protisměru

OMI ÚMČ 

Praha 21, SSÚ 

OŽPD

30.6.2012 Průběžné info- OMI, 

SSÚ - Dr.Beroušková, 

Dr.Kozáková

Silná doprava ve vedlejších ulicích. Nutno řešit novým dopravním generelem OMI, SSÚ 

OŽPD ÚMČ 

Praha 21

30.6.2012 Průběžné info - 

dopravní komise, 

OMI, SSÚ



Okolí zdravotního střediska – 

vybudovat větší počet parkovacích 

míst (pro lékaře i pro pacienty). 

Dětská ambulance – vchod zezadu a 

s nemocnými dětmi přijíždějí auty – 

zasláno emailem.

Nový dopravní generel; pokud se bude jednat 

o komunikace ve správě MČ P21

OMI ÚMČ P21 

a SSÚ OŽPD

30.6.2012 Průběžné info-

dopravní komise, 

OMI, SSÚ

Doprava MHD – zvětšila se doprava 

auty.

Lepší dopravní spojení -ROPID; Ropid, TSK, 

OD MHMP, 

SSÚ ÚMČ P21

251, 260 – spoj na poštu, 303 

nenapojuje na 261.

Jednání s Ropidem Samospráva, 

ROPID, SSÚ 

OŽPD

30.6.2012 Ropid

Parkování Rohožnická. Nutno řešit novým dopravním generelem OMI, SSÚ 

OŽPD ÚMČ 

Praha 21, 

dopravní 

komise

30.6.2012 Průběžné info - 

dopravní komise, 

OMI, SSÚ

Chotěnovská ve špičkách velké 

množství aut, zajistit jednosměrnost 

vozovek.

Řeší  se - projekt na dočasné u místění DZ; pro 

trvalé změny - bude řešit dopravní fakulta

OMI, SSÚ 

OŽPD a 

dopravní 

komise

30.5.2012 Dočasné řešení - 

V.kozáková, trvalé 

řešení Dr.Beroušková, 

V.Kozáková a 

dopravní komise



Doprava na hlavní komunikaci. Nyní - stavba kanalizace; po ukončení návrat 

těžké dopravy na hlavní; stavba přeložky 

RI/12.

OD MHMP, 

SSÚ OŽPD, 

samospráva 

HMP a MČ P21 

30.6.2012 Info k dočasnému 

užívání - 

V.Kozáková; trvalé 

řešení OD MHMP, 

MD ČR

Úprava příjezdů autobusů k vlakům, 

týká se aut. linek 251, 260, 391, 303 

do žel. zastávky Praha – Klánovice.

Projednání s Ropidem. SSÚ OŽPD 30.6.2012 Ropid

Autobus č. 251: odjezd z Rohožníku o 

5 minut dříve, aby bylo možno 

přestoupit na autobus 303 u školy 

(směr Klánovice), v současné době se 

nestíhá a čekáme dalších ½ hodiny. 

Projednání s Ropidem. SSÚ OŽPD 30.6.2012 Ropid

Chabeřická – velká frekventovanost 

aut

Nový dopravní generel. OMI, SSÚ 

OŽPD, dopravní 

komise

30.6.2012 Info - dopravní 

komise, OMI, SSÚ - 

Dr.Beroušková, 

V.Kozáková

Starokolínská 312, Blatov – kvalita 

komunikací.

Spadá do kompetence správce komunikace OMI ÚMČ 

Praha 21

Doprava na Černý most ve špičce. Projednání s Ropidem. SSÚ OŽPD, 

samospráva

30.6.2012 TSK, ROPID



Holšická – jednosměrka není 

dodržována, hustý provoz, 

nedodržování rychlosti.

Kontrola MP HMP MP HMP 30.6.2012 MP HMP

Jednosměrné ulice neefektivní. Posoudí dopravní generel OMI, SSÚ 

OŽPD, dopravní 

komise

30.6.2012 Info - dopravní 

komise, OMI, SSÚ - 

Dr.Beroušková, 

V.Kozáková

Dovážení dětí do školy autem. Jedná se o časově náročný problém - vytvořit a 

nabídnout jinou možnost - komplexní řešení, 

běši bus, aj.

Dokončit plán jednosměrek. Dopravní generel - nový OMI, SSÚ 

OŽPD

30.6.2012 Info - dopravní 

komise, OMI, SSÚ - 

Dr.Beroušková, 

V.Kozáková

Staroklánovická – omezit funkci 

semaforů v nočních hodinách.

Technicky nelze zajistit. TSK, Eltodo Nelze zajistit

Málo autobusových zastávek na 

hlavní.

V plánu výstavby dalších 4 zastávek TSK, MČ P21, 

přísl. OSÚ, OD 

MHMP, 

dopravci

30.6.2012 Průběžné info - 

územní řízení - OSÚ 

ÚMČ Praha 21, TSK - 

finanční krytí akce



Rápošovská (druhý konec ulice) – 

chybí nápis, název ulice.

OMI ÚMČ na základě upozornění objedná u 

příslušného odboru MHMP (dlouhé termíny 

dodání)

MHMP, odbor 

živnostenský a 

správní

 OMI ÚMČ Praha 21

Pozdní příjezd autobusů k vlakům 

během rekonstrukce hlavní ulice.

Zapřičiněno zvl. ožíváním komunikace, jiná 

trasa neexistuje

Pomine 

ukončením 

stavby

30.6.2012 Info podá ROPID

Vzdělávání, výchova, garant vedoucí 

OŠKMA21, pí Hájková

Nesouhlas se slučováním – splynutím 

mateřských škol (zrušit pracovní 

skupinu jmenovanou RMČ).

Ředitelky MŠ předložily SWOT analýzu a 

bude vypracován postup činností, které je 

nutno při slučování organizací splnit. Z tohoto 

materiálu by měly vyplnynout i náklady x 

přínosy, pozitiva x negativa. Vše bude 

vypracováno s pracovní skupinou a předloženo 

Radě MČ Praha 21

PS MŠ 30.6.2012 OŠKMA21

 Obec by měla podporovat soukromé 

školky, do kterých chodí děti, které 

se z kapacitních důvodů nedostaly 

do obecní školky. Nevyužívá 

potenciál soukromých školek.

V tomto směru jedná MČ  a bude nadále 

jednat se soukromými subjekty. Nejlepší 

řešení by bylo, kdyby soukromý subjekt byl 

schopen vyčlenit vždy např. jednu třídu pro 

děti neumístěné v obecní MŠ. Pak by mohla 

být nastavena jasná pravidla podpory MČ 

(převážně finanční) 

PS MŠ - 

pracovní 

skupina k 

problematice 

mateřských škol

30.6.2012 OŠKMA21

MČ nedostatečně komunikuje. Bylo by nutno upřesnit , v jakém směru MČ 

nedostatečně komunikuje

Na webu MČ pro školství 

samostatnou sekci.

Zatím je školství umístěno v sekci 

Infocentrum, kde plánujeme zlepšení

komise 

vzdělávání a 

výchovy RMČ

30.4.2012 OŠKMA21



MČ nedodrží, co slíbí. Bylo by nutno upřesnit, o jaké sliby se jedná.

Zefektivnit rozhodovací a řídící 

proces na škole.

Je nutné upřesnění.

Ucelit koncepci výuky jazyků 

(návaznost výuky angličtiny – 

rozšíření na ZŠ).

Bude řešeno v novém Strategickém plánu 

rozvoje MČ Praha 21. 

KVV - komise 

vzdělávání a 

výchovy

30.6.2012 OŠKMA21

Uvedení konkrétních důvodů pro 

vyhlášení konkurzů na ředitelky MŠ 

a ředitele ZŠ

Novela školského zákona č. 561/2004 Sb. od 

1.1.2012 umožňuje v období únor - duben 

2012 vyhlásit konkurzy na ředitele, kteří 

vykonávají práci na pracovním místě 

vedoucího zaměstnance po dobu delší jak šest 

let, protože jejich období by mělo končit k 

31.7.2012. MČ Praha 21 tuto zákonnou 

možnost využila.

konkurzní 

komise 

jmenovaná 

RMČ Praha 21 

v souladu se 

školským 

zákonem a 

vyhláškou o 

náležitostech 

konkurzního 

řízení a 

konkurzních 

komisí

31.7.2012 OŠKMA21

Zkvalitnění výuky na 2. stupni ZŠ. Je nutné zjistit dotazníkovým šetřením, v 

jakých předmětech rodiče spatřují nekvalitní 

výuku.

KVV 30.6.2012 OŠKMA21



Malý počet obecních MŠ. Malá 

kapacita mateřských školek.

Řešeno zjištěním cen tzv. kontejnerových MŠ 

v návaznosti na kapacity stávajících školních 

jídelen. Ve Zpravodaji budou vycházet 

inzeráty na pronájem nemovitostí pro účely 

MŠ. Po vystěhování Policie ČR a Městské 

policie z objektu MŠ v ul. Lišická bude 

zahájena přestavba prostor na dvě třídy 

mateřské školy (podmíněno dotací z MHMP)

KVV 30.6.2012 OŠKMA21

Malá kapacita základní školy. Také řešeno zjištěním tzv. kontejnerových 

prostor buď pro školní třídy nebo pro družinu

KVV 30.6.2012 OŠKMA21

Školství. Není jasné, co je tím přesně myšleno, nad čím 

máme pracovat.

Volnočasové aktivity, garant vedoucí 

OŠKMA21, pí Hájková

 Nedostatečný dohled a bezpečnost 

na multifunkčním hřišti – devastace, 

alkohol atp. (chybí místo pro 

setkávání 12 – 13 let).

Řešeno s Městskou policií a občanským 

sdružením Neposeda. Žákovské zastupitelstvo 

provedlo dotazování mezi spolužáky ZŠ o 

potřebě zřízení nového místa pro setkávání 

dětí 12 - 13 let. Bude potřeba zjistit bližší 

informace.

KVA - komise 

volnočasových 

aktivit

30.6.2012 OŠKMA21

Dobrá dostupnost na kole 

(sportovišť, škol apod.), aby tam děti 

mohly chodit bez dozoru rodičů, 

kteří jsou v práci, tj. bezpečnost 

cesty.

Řeší odbor životního prostředí a dopravy 

ÚMČ Praha 21 v rámci projektu Bezpečná 

cesta do školy

dopravní 

komise RMČ

30.6.2012 OŽPD



Nabídka k založení rodinného centra 

odmítnuta, preferuje se Neposeda 

Běchovice po představení našeho 

projektu (pozn. nabídka od HS 

Sluníčko).

MČ Praha 21 má zájem na vzniku 

rodičovského centra v MČ z důvodu velkého 

množství mladých rodin a absence této 

organizace. MČ nemá ale prostory.

KVA 30.6.2012 OŠKMA21 ve 

spolupráci s 

hospodářskou správou

Rozvoj Sboru dobrovolných hasičů i 

pro děti, pomoc organizacím, 

spolupráce s MŠ a ZŠ.

MČ podporuje rozvoj aktivit SDH a bude se 

snažit spolupracovat dle možností

KVA 30.9.2012 SDH

Odmítnutí podpory pro vybudování 

zoo koutku, eko koutku.

Není jasné, kde měl být koutek umístěn a kdo 

ho zamítnul.

Kultura. Z důvodu upřesnění je v březnu 2012 zahájena 

anketa na www.praha21.cz 

KVA 30.4.2012 OŠKMA21

Level – kino, kinosál. Zatím není nájemcem plánováno zřízení kina.

Neexistence funkčního kulturního a 

společenského centra.

je snaha o vytvoření tohoto centra postupně v 

polyfunkčním domě Level.

KVA 30.9.2012 OŠKMA21

Více volnočasových aktivit pro děti i 

dospělé.

Bude nutné zjistit, jaké volnočasové aktivity 

pro jakou věkovou skupinu.

KVA + ZŠ 31.10.2012 OŠKMA21

Zdravotnictví a sociální oblast, 

garant vedoucí odboru sociálních 

věcí, pí Lipanovičová

Odlehčovací služba pro rodiny 

pečující o svého seniora.

Bude řešeno v novém strategickém plánu 

rozvoje MČ Praha 21. 

samospráva,KS

PZ,OMI

30.6.2012 starosta,OSV

Chybí komunitní centrum. Bude řešeno v novém strategickém plánu 

rozvoje MČ Praha 21. 

samospráva,KS

PZ,OMI

30.6.2012 starosta,OSV

Zvýšení počtu terénních sociálních 

pracovníků.

Neposeda o.s. má záměr na vytvoření 

terénního týmu, zahájeno jednání o možné 

spolupráci s MČ Praha 21

NEPOSEDA 

o.s. + KSPZ

31.12.2012 NEPOSEDA o.s



Domov pro seniory (Domov 

důchodců).

Bude řešeno v novém strategickém plánu 

rozvoje MČ Praha 21. 

samospráva,KS

PZ,OMI

30.6.2012 starosta,OSV

Nízká kapacita soc. služeb nebo 

absence některých služeb.

Nutno upřesnit  o jaké konkrétní služby se 

jedná

Sociální služby. Široký pojem, není jasné, co je přesně myšleno

Málo aktivit pro seniory. MČ podporuje aktivity seniorských spolků, i 

nadále  bude spolupracovat v této oblasti

spolky, 

ÚMČ,KSPZ a 

odbor občansko-

správní

31.12.2012 spolky,KSPZ a odbor 

občansko-správní

Pohotovostní lékárna. Bude řešeno v novém strategickém plánu 

rozvoje MČ Praha 21. MČ zahájí jednání se 

soukromými subjekty o možnosti prodloužení 

pracovní doby v jedné ze stávajících lékáren, 

adresy pohotovostních lékáren na území hl.m. 

Prahy budou uveřejněny na www.praha21.cz a 

v ÚZ

samospráva 30.6.2012 starosta,OSV

Dostupná pohotovost. Je FN Bulovka, není možnost zřídit 

pohotovost v MČ Praha 21

Životní prostředí, garant vedoucí 

OŽPD pí Kozáková

Kanalizace. Je postupně budována v místech, kde chybí; 

provádí se kontrola vyvážení jímek

OMI MHMP; 

vodoprávní úřad

30.6.2012 Průběžné info ke 

kontrolám 

vodoprávního pí 

Ing.Gurovičová



Celková čistota a úpravnost obce, 

hluk.

V rámci místní a věcné příslušnosti projednává 

OŽPD příp. nezákonná jednání

OŽPD 30.6.2012 Příp. info o množství 

projednaných věcí - 

OŽPD

Znečištění hlukem (sekačky ve 

svátek a neděli).

Musí být upraveno zákonem MŽP ČR

Komise ŽP by měla pracovat ve 

prospěch obce a občanů. Prospěch 

např. školy, parkování vyřešit jinak 

než kládami.

Komise ŽP přijímá podněty občanů, proto je 

nutno se obrátit na ní s upřesněním.

KŽP

Znečištění exkrementy a plasty. OŽPD projednává v rámci věcné a místní 

příslušnosti příp. nezákonná jednání

OŽPD, MP 

HMP

30.1.2013 Příp. info o množství 

projednaných věcí - 

OŽPD

Elektrosmog.

Údržba a neničení zeleně, pravidelné 

sekání.

OŽPD pečuje o určené veřejné plochy OŽPD 30.1.2013 Příp. info o dané věci

Parkování na nezastavěných 

parcelách.

OŽPD pouze pokud dochází k úniku lákte k 

vozidla, jinak MP HMP

OŽPD, MP 

HMP

30.1.2013 Přío. Info o množství 

případů

Omezení průjezdu nákladních 

automobilů pod vysokými pokutami 

a tvrdě.

Policie ČR, MP HMP

Kanalizaci dokončit všude i ve staré 

zástavbě.

Musí být zajištěno finanční krytí akce samospráva info OMI ÚMČ P21

Zákaz volného pobíhání psů v obci, 

v lese.

Je řešeno vyhláškou a zákonem je řešeno

Hluk z restaurace u Rohožníku po 

22. hodině.

Řeší přestupková komise a orgány Policie ČR 

a MP HMP



Odpadky ve škarpách u hl. ulice. OŽPD řeší částečně v rámci příp. péče o 

veřejnou zeleň; jinak širší problematika

30.1.2013 Příp. info o množství 

sesbíraného odpadu 

Celková čistota obce, zapojit mládež. Je potřeba identifikovat konkrétní místo. OŽPD, MHMP

Obchvat. Nyní spadá do kompetence OSÚ - řeší územní 

řízení

Málo stromů na veřejných 

prostranstvích – ulice před školou.

OŽPD řeší v rámci stanovených pozemků ve 

správě MČ P21 pro náhradní výsadbu, nesmí 

být v místě uloženy sítě, aj.

OŽPD

Jízda čtyřkolek. Je řešeno zákonem

Prašnost. Je řešeno zákonem

Čistota okolo autobus. smyčky na 

Rohožníku.

Spadá do kompetence správce komunikace - 

TSK a vlastníka okolních pozemků

TSK

Ochrana zelených ploch před 

zahradou.

Pokud se jedná o zelené pásy u komunikací - 

řešení v rámci dobrovolnictví

Topení pevnými palivy – kouř – pálí 

se vše.

OŽPD - malé zdroje  OŽPD - 

ovzduší

30.1.2013 Příp. průběžné info

Čistota – úklid okolo kontejnerů. Je řešeno svozovými společnostmi Společnosti + 

OŽPD - odpady

30.1.2013

Borovská ul. – neukáznění pejskaři. MP HMP - je nutné podat podnět MP HMP

Sulovická 468 – bez košů na psí 

exkrementy.

Plán rozšiřování košů na psí exkr. OŽPD 30.1.2013 Info o rozšíření míst

Majitelé psů neuklízí exkrementy. MP HMP - je nutné podat podnět MP HMP

Hluk sekaček. Městská hygienická stanice Praha - je nutno 

podat podnět



Vedle ul. Čelkovické existuje malá 

ulička (asi beze jména), kde vůbec 

nikdo neuklízí, ale pořád padá listí ze 

sousedních zahrad a jejich majitelé 

neuklízí.

Spadá do kompetence správce/vlastníka Odbor VHČ, 

správy bytů a 

údržby 

Odbor VHČ, správy 

bytů a údržby 

Les za konečnou Rohožník – džungle. Jedná se o majetek HMP MHMP,

Smyčka v Borovské slouží pouze pro 

venčení psů – lepší využití pro místní 

děti, zajištění úklidu uličky 

z Borovské směrem k hřišti – 

katastrofální množství psích 

exkrementů.

Spadá do kompetence správce/vlastníka Odbor VHČ, 

správy bytů a 

údržby 

Odbor VHČ, správy 

bytů a údržby 

Malešovská, Kynická – psí 

exkrementy.

MP HMP - je nutné podat podnět MP HMP

Čankovská – chybějící předzahrádky. Musí řešit OMI  - stavební úpravy

Nevyřešená otázka trvalé ochrany 

lesa a trvalé poškozování (kanalizace, 

těžba).

MČ jedná se správci lesů - Lesy ČR a Lesy 

HMP

Odpadky, plasty. nutno lokalizovat OŽPD

Hasiči – kontejnery. Zajišťují úklid svozové společnosti, kontrola 

OŽPD

OŽPD 30.1.2013 Pří. Info na dané téma

Čenovická – málo stromů, trávník se 

zužuje směrem k lesu.

OMI  - OŽPD - zda půjde vůbec jinak řešit ??

Úklid Újezda. nutno lokalizovat

Upravenost – sekání zeleně, úklid 

chodníků a veřejných prostor.

OŽPD ošetřuje jen část pozemků. Rozšíření 

pomoci dalších občanů

Okenská – parkování na volném 

pozemku, rozježděná tráva, 

hromadění odpadků v okolí.

OŽPD provede místní šetření OŽPD 30.4.2012 OŽPD pí Nejtková



Žárovická – postupná devastace 

parku + čistota okolí.

OŽPD provede místní šetření OŽPD 30.4.2012 OŽPD pí Slabochová

Veřejná správa, informovanost, 

bezpečnost, garant tajemník úřadu, 

p. Saitz

Zvýšení bezpečnosti v křižovatce 

Novosibřinská x Staroklánovická při 

odbočení vpravo (ve směru do 

Prahy)

V současné době se řeší  celý provoz v této 

křižovatce. 

OŽPD, Rada 

MČ

30.4.2012 Kozáková - Rada MČ

Oblast Blatova (Čenovická) časté 

krádeže aut a vloupání do nich.

Stejný problém i na sídlišti. S policií ČR a MP 

řešit hlídkovou službou. Zahrnout do 

strategického plánu instalaci kamerového 

systému.

MP a Policie 

ČR

starosta

WWW stránky, přehlednost a 

aktuálnost informací.

Pracuje se na jejich zdokonalení. IT Nedvěd

Orientační čísla na domech. V minulých letech zavrženo jako nákladné 

opatření. Je možné ralizovat za předpokladu 

dostatečných finančních prostředků. Zkoumat 

cestu, zda lze takové opatření nařídit na 

náklady majitelů nemovitostí. 

OMI - Rada pí Péterová - Rada 

MČ

Zvýšení hlídkové činnosti policie. Jednat s policií ČR. Posílit počet městských 

strážníků. Nyní máme čtyři. 

MP a Policie 

ČR

starosta

Kolik bude stát MA21. MA21 je ucelený systém dlouhodobého 

významu týkající se rozvoje celé MČ. Nelze 

říci kolik bude stát. 

0 0



Co fungovalo, bourá se, nic nového 

to nepřináší (školky sjednocení, 

konkurz na ředitele).

Mateřské školy se neslučují, ale jedná se s 

ředitelkami těchto škol o výhodách a 

nevýhodách tohoto záměru. Pokud se 

zanalyzuje záměr jako výhodný, bude 

projednán s veřejností. Konkurzy na některé 

ředitele jsou vyhlášeny v souladu s novelou 

školského zákona od 1.1.2012.

OŠK a MA21 31.8.2012 Hájková

Není možno veřejně vystoupit, svolat 

veřejné fórum.

Diskutovat lze na čajích se starostou. Není 

problém svolat kulatý stůl k určitému tématu. 

zastupitelstvo 

MČ

starosta

Rozhodování formou referenda. V důležitých otázkách MČ lze uvažovat i o 

referendu. 

zastupitelstvo 

MČ

starosta

Potvrzování trvalého pobytu dětí do 

1. tříd – jinak organizováno.

Ano, ředitel školy by měl předložit seznam 

všech uchazečů na evidenci obyvatel, kde by 

se potvrdilo vše najednou. 

OŠK a MA21 31.12.2012 Hájková

Nekompetentnost rozhodování. O nás 

bez nás. Překopávání všeho dobrého 

co fungovalo.

Nutno konkretizovat. Je to otázka spíše na 

samosprávu. 

zastupitelstvo 

MČ

starosta

Přebujelá administrativa – jednání 

zastupitelstva, jedná bez předchozího 

projednání s odborníky a občany.

Administrativa je standardní, nutná k 

fungování úřadu a dle požadavků nadřízených 

orgánů a zákonů. K projednávaným 

problémům se lze vyjádřit na zastupitelstvu. 

tajemník ÚMČ tajemník ÚMČ

Pohyb pochybných existencí 

v Ježovické ul.

Nutno upřesnit jakých MP starosta

Osvětlení. Nutno upřesnit 0MI pí Beroušková

Otevřený Újezd není, řeší sám a nedá 

na názory občanů.

Obraťte se na toto sdružení. 0 0



Bezpečnost před ZŠ – pomoc policie. Děláme co můžeme v rámci současného stavu 

stážníků. Nebude to lepší, spíše horší. 

MP- OŽPD starosta - pí Kozáková

MČ nečerpá dotace. Pokoušíme se, ale nadří se. Koeficient Prahy je 

příliš vysoký pro podmínky čerpání. 

Rada - OMI Rada MČ - OMI

Neukáznění řidiči. Policie. MP, PČR starosta 

Odstoupení rady. ???? Můžete je požádat. 0 0

Neukázněnost opozice. S tím si já neporadím. 0 0

Častější setkávání s MČ. viz bod 170 zastupitelstvo 

MČ

starosta

Psi bez vodítek. MP a osvěta MP starosta

Rozdílnost názorů a nechuť 

k dohodě.

Je li na mysli politická ne-spolupráce, nemám 

vliv.

0 0

Bezpečnost dětí při přecházení hlavní 

silnice u zast. Rohožnická.

Musí používat přechod před restauraci U 

rohožníku. Je v souladu se zákonem tj. do 50 

m od zastávky. 

MP a PČR, 

OŽPD 

náčelník a starosta

Hluk z restaurace u Rohožníku 

v noci, po 22 hod.

Dohoda s majitelem, případně se obraťte na 

přestupkovou komisi nebo živnostenský úřad. 

přestupková 

komise

pí Nejtková

Obtěžování sousedů nevychovanými 

psy (hluk, výkaly), sekačkami a 

jinými stroji v neděli, ve svátek.

Psi štěkají, s tím nelze nic dělat a zákon 

neumožňuje v tomto případě postihovat 

majitele. Vyhlášku o době klidu by musel 

vydat MHMP pro celou Prahu. MČ nemá 

možnost vydávat vyhlášky. Můžeme u MHMP 

iniciovat její vydání. 

přestupková 

komise

pí Nejtková

Efektivní správa. Stále pracujeme na jejím zdokonalení. 0 0

Rozhádanost, rozdmýchávaná zlá 

vůle od VV, nespolupráce opozice 

ODS, naschvály a pomluvy. 

Co dělat??? Řešíl i klasik. A navyřešil. 0 0



Zastupitelé se nedokáží slušně 

domlouvat – jsme všichni z Újezda, 

tak nejde o politiku, ale o priority 

obce, které jsou celkem jasné. 

viz řádek 190 0 0

Nekulturní komunikace, zastupitelé 

se hádají, spousta lidí nesouhlasí, ale 

jen remcají a nedělají nic.

viz řádek 190 0 0

Hrádková – rychlost průjezdu 

automobily.

Řešit s MP MP OŽPD náčelník, pí Kozáková

Poříčská – krade se tam. jako bod 164 MP starosta

Nemožné přecházení Rohožnické 

z důvodu objížďky, parkování.

Byl instalován provizorní přechod u prodejny 

večerky. Parkování vozidel by vyřešil 

garážový dům, ale nejsou peníze.

Čenovická – hodně se krade (auta i 

v domech).

jako bod 164 MP, PČR náčelník, starosta

Neničte životní prostředí (dětmi) 

lezení a ničení stromů a jiné.

Pouze osvěta a to především v rodině a ve 

škole. 

0 0

Špatné řízení obce (spotřebování 

finanční rezervy).

Rezerva je k tomu aby se účelně využila. 

Pokud máte na mysli mrhání finančními 

prostředky, buďte konkrétní. 

0 0

Agenda 21, která nevede k řešení 

žádného problému, který se akutně 

týká MČ a které se prohlubují.

Agenda 21 je uznaný program řízení. Řeší 

všechny oblasti života MČ a to zejména z 

dlouhodobého hlediska. 

zastupitelstvo 

MČ

starosta

Zvýšit bezpečnost při přechodu hlavní 

silnice

Musí se používat přechody pro chodce. Kde 

nejsou, nutno zachovávat opatrnost. 

0 0



OBČANSKÁ VYBAVENOST, 

PODPORA PODNIKÁNÍ, 

BYDLENÍ, garant vedoucí VHČ p. 

Zeman

Centrum pro setkávání mládeže. Zatím je možno v Běchovicích v otevřeném 

klubu pod občanským sdružením Neposeda

Neexistence hlavního náměstí – místa 

pro obchody, setkávání lidí, akce, 

pošta atd.

Jakési náměstí je možno označit u Penny 

market na Blatově.

Nevyužitý polyfunkční dům. Komerčně využitelné prostory jsou pronajaty. 

Osvětou a propagací podporovat návštěvnost a 

tím zajistit rentabilitu.

VHČ, 

OŠKMA21, 

redakční rada, 

trvalý VHČ, OŠKMA21

Dlouhodobá zanedbanost občanské 

vybavenosti, dlouhodobé 

podfinancování a neúčelné investice 

v uplynulých letech.

Rozvrstvení obyvatelstva – sídliště x 

stará zástavba.

Realizovat pořadová čísla domů 

(modrá).

Bylo řešeno s Odborem územní orientace 

MHMP v letech 2003-2004, označení v 

nákladu řádově 500 tis. Kč nebylo možno 

uvolnit z rozpočtu MČ, záměr nebyl 

realizován

RMČ

Malá možnost zaměstnání.


